
Hej 

Jeg er grundig indigneret over, at jeg som 70 årig har ventet siden 30. januar på at få fornyet 
mit kørekort, og stadig ikke ved hvorlang tid der går. 

Ifølge borgerservice gælder den lange ventetid kørekort, våbentilladelser m.v., opgaver der i 
min optik er rent administrativt arbejde og ikke kan involvere krinkelde procedurer og så 
lange ventetider. 

Ulemperne for mig er, at jeg ikke kan køre i bil til udlandet, har været nu 3 gange på 
borgerservice - og selv om jeg er pensionist og har tid, er det ret "træls", og det koster også på 
samfundskontoen, at jeg starter bilen. 

For borgerservice koster det ekstra resourcer, at skulle betjene mig, resourcer du kunne 
anvendes på bedre service til de der behov, eller bespare4lser på de kommunale budgetter, 
som er ret pressede. 

Alt i alt masser af spildt ernergi. 

Det er mit ønske, at i politikkerre er opmærksomme på udfordringen og gør noget ved det. 

På forhånd tak 

Med venlig hilsen 

Frank Elong 

PS. Jeg er en af de borgere, der har stor respekt for den indsats man yder som politikker, 
sådet er ikke bare et surt opstød -:) 
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